
 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 12 lipca 2023 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

5. Małgorzata Bogdał – Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

6. Dyrektorzy, prezesi i pracownicy jednostek miejskich. 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 
 

Posiedzenie w dniu 12 lipca 2023 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył i prowadził  

w trybie hybrydowym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty.  
 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2023-2035 – autopoprawka dotycząca stacji uzdatniania wody „Mulnik”. 
 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Odbyła się dyskusja. Prezes ZWiK Sp. z o.o. Małgorzata Bogdał udzieliła odpowiedzi na pytania 

radnych. Ustalono, że dosłane zostaną materiały dodatkowe.  

W związku z powyższym nie wypracowano opinii. 
 

Ad. pkt 3 – Wolne wnioski. 
 

Radny Wiesław Góreczny zwrócił się z wnioskiem do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

o opracowanie kosztorysu uzdatniania wody z oczyszczalni ścieków. Poprosił o zamontowanie znaku 

drogowego zakazującego skrętu w lewo na ul. Nowokarsiborskiej od strony ul. Grunwaldzkiej.  

Kolejno zwrócił się z prośbą o rozważenie rozbudowy ul. Odrowców do ul. Nowokarsiborskiej. 

Dyskusja dotycząca przebiegu sesji Rady Miasta, która ma się odbyć w dniu 17 lipca 2023 r., głos 

zabrali: Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu oraz Przewodnicząca Rady Miasta. 
 

Ad. pkt 4 – Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zakończył obrady komisji w dniu 12 lipca 2023 r. o godz. 1205. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia z dnia 12 lipca 2023 r. w formacie mp4 stanowi załącznik  

nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 
 

 

Protokołowała: 

Emilia Solka 


